
Motion till årsmötet Grisslans intresseförening 24-07-09 

 

Grisslans kapell  

Bakgrund 

Vid medlemsmötet den 1 juni 2024 informerade styrelsen om norra pastoratets beslut 
angående Grisslans kapell. Enkelt uttryckt innebär beslutet att pastoratet inte längre tar 
ansvar för kapellet och att Grisslan intresseförening äger kapellet. Vid mötet 
diskuterades frågor som: Ska kapellet bevaras? Ska det renoveras? Ska det fortsätta vara 
ett kapell? Ska det rivas? Ska vi bilda en arbetsgrupp för att diskutera kapellets framtid? 
Inga beslut togs vid mötet. Vi anser att kapellet har ett stort kulturhistoriskt värde och är 
en vacker symbol för vår ö. Därför bör det bevaras och underhållas som byggnad.  

Förslag 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi att Grisslans intresseförening flyttar sin 
verksamhet från Grisslangården till Grisslans kapell vars fysiska placering utgör en mer 
naturlig samlingspunkt för aktiviteter och gemenskap.  

För att möjliggöra att Grisslans kapell blir ett föreningshus föreslår vi att:  

- Att kapellet avkristnas.  
- Att kostnaderna för renovering, underhåll och drift finansieras genom försäljning 

av Grisslangården.  
- Att framtidens underhåll och drift av kapellet som föreningshus jämförs med 

dagens arbetsinsatser för Grisslangården.  

Om årsmötet finner vårt förslag intressant och vill fortsätta arbeta med det kan ett första 
steg vara att en värdering av Grisslangården genomförs via en mäklare för det ska vara 
möjligt att se om en försäljning av Grisslangården kan ge ekonomiskt underlag för att 
renovera och omvandla kapellet till ett föreningshus.  

 

Örnsköldsvik den 11 juni 2024 

 

Monica Öberg Nordin och Peter Nordkvist 

Elin och David Berglund 

 

 


